
REFERAT generalforsamling 30/9 2024 

Ad 1 

Annie Bork blev valgt som dirigent 

Pia Løkke blev valgt som referent 

 

Ad 2 

Formandens beretning ( se bilag 1) blev fremlagt og enstemmigt vedtaget. 

 

Ad 3 

Der blev udtrykt tilfredshed med matchformerne, og foreslået 2 nye. 

Kortbanematch 

Og 

Norsk Stableford. 

Der var opbakning til de nye matchformer. 

Bestyrelsen lægger matchkalenderen. 

 

Ad 4 

Hanne Rasmussen gennemgik regnskabet, der viste et overskud på 715,26kr. Beholdningen pr. 

30/9 2024 er derfor på 4.897,43kr. Regnskabet blev enstemmigt godkendt. 

 

Ad 5 

Marianne Allen havde følgende forslag: 

• Udflugten fastlægges til 3. mandag i juni, og går igen i 2025 til Svendborg. Dette blev 

vedtaget. 

• Er der >8 eller 8 spillere på en matchdag, deles der i 2 handicap-rækker. Det overlades til 

bestyrelsen at bestemme hvorledes præmierne fordeles. Dette blev vedtaget. 

• Forslag om, at der også afholdes månedsafslutning i juli måned. Det blev overladt til 

bestyrelsen at afgøre, om der skal holdes månedsafslutning i juli måned. 

 

Ad 6 

Der var ingen forslag fra bestyrelsen. 

 



Ad 7 

Kontingentet fortsætter uændret i 2025. 200kr i kontingent, og 25 kr i matchfee. 

 

Ad 8 

Der var genvalg til alle poster. 

 

Ad 9 

Det blev drøftet, om der skal blokeres tider mandag formiddag. Efter mange 

meningstilkendegivelser nåede man frem til at henstille til, at spillerne booker i god tid, og hvis der 

opstår problemer, kan bestyrelsen anmode om blokering. 

Birgith anførte, at der manglede et punkt på dagsordenen, om stillingtagen til hvad der skal ske 

med Sirenernes midler, hvis foreningen nedlægges. 

Det kommer på som et punkt på næste års generalforsamling. 

 

 

Sluttelig bød Anette de 2 nye aspiranter velkommen, Pia Tolstrup takkede bestyrelsen for et dejligt 

år, og Annie Bork takkede forsamlingen for god ro og orden. 

 

 

Referent/ Pia Løkke 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



SIRENE GENERALFORSAMLING 30.09.2024 

BERETNING 

Ved generalforsamlingen sidste år gik diskussionen, om vi skulle nedlægge eller beholde 

Sirenerne. Der havde gennem nogen tid bredt sig et mismod: vi er ikke så mange, der er så mange 

andre arrangementer og matcher, kan vi ikke bare mødes sådan lidt netværksagtigt, er det virkelig 

nødvendigt med en bestyrelse, kontingent, regler etc.  

Det viste sig hurtigt, at vi ikke var klar til at lukke butikken. Konklusionen var vel i retning af: det kan 

godt være, vi er få, men vi har det enormt hyggeligt, så hvorfor stoppe med noget, der gør os godt? 

Der bredte sig en utrolig god stemning, som jeg oplever har strakt sig ind over denne sæson. Det 

var som om, at nu havde vi sagt ja til vores lille klub, vi havde sagt ja til hinanden – og jeg må tilstå, 

at jeg var enormt glad og en lille smule rørstrømsk.  

Lidt tal afspejler måske også stemningen: sidste år havde vi 18 spilledage med 108 deltagere. I år 

har vi haft 20 matcher med 172 spillere! Heraf de 100 om formiddagen/72 om eftermiddagen.  

Vi skal selvfølgelig fortsat prøve at få flere med i fællesskabet – sidste år var vi 16, nu er vi 19 og 

har 2 aspiranter, som vi selvfølgelig håber at se som medlemmer næste sæson! 

Udflugten gik igen i år til Svendborg med 14 deltagere – vi skal senere lige vende, hvor turen går 

hen næste år.  

Så arrangerede vi sammen med Torsdagsherrerne Pink Golf – det er altså en ualmindelig hyggelig 

match med højt humør fra morgenstunden, stor opbakning fra diverse sponsorer og et meget 

hyggeligt lotteri. I år samlede vi godt 14.000 kr ind – på landsplan blev resultater af Pink Golf lige 

godt 3 mill!   

Sammen med Torsdagsherrerne indbød vi til tur på Great Northern i Kerteminde her i 

eftersommeren. Deres adgangskrav er 36 i handicap – vi fik det op til 38, så flere af os kunne være 

med. Jeg har ikke hørt noget om det efterfølgende – Stina? 

Vi har forsøgt os med lidt andre matchbetingelser: spille fra Gul Tee, ved månedsafslutningerne 

spille bag9, slagspil. Vi tager lige en snak om det på næste punkt. 

Selvom jeg ikke har kunnet spille så meget i år, synes jeg, det har været en dejlig sæson. Jeg er 

glad og taknemmelig, fordi I gider – tak for det gode selskab! 

For bestyrelsen/Anette Eggert 

 


